
 
 

Zápisnica číslo 11/2024 
z deviateho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
v Lúčke, ktoré sa konalo dňa 30. septembra 2024 

v sále KD Lúčka 
 
 

Prítomní:  PhDr. Anna Hermanovská, Mgr. Lenka Sokol, Andrej Havrila, Peter Marcin 

 

Neprítomní: Ing. Mária Galiková, PhD. (PN), Anna Sopková (PN), RNDr. Marcel Tkáč 
(ospravedlnený)  
 

Program zasadnutia: 
 

1) Otvorenie 

2) Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

3) Kontrola plnenia uznesení 

4) Schválenie VZN – č.1/2024 o určení školského obvodu základnej školy 

5) Rôzne 

a) Prehodnotenie zásad odmeňovania poslancov OZ, zástupcu starostu a zapisovateľa 

b) Informácia o zahájení školského roka v MŠ  

c) Informácia o čerpaní rozpočtu príjmov a výdajov  

d) Informácia o projekte PSK „ Dovybavenie kuchyne“ zariadením 
 

6) Interpelácie poslancov - rôzne 

7) Záver 
 
Otvorenie 
 
     Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Mikuláš Mašlej, privítal prítomných 
poslancov, hlavnú kontrolórku Ing. Katarínu Hlibokú a verejnosť. Konštatoval, že obecné 
zastupiteľstvo je uznášaniaschopné, keďže je nadpolovičná väčšina všetkých poslancov.  

Starosta predložil poslancom na schválenie zmenu programu rokovania zastupiteľstva a to z 
dôvodu, doplnenia programu rokovania o dva body a to prerokovania: Príprava projektu - výrub 
stromov ako bod rokovania č. 6e a zloženie Rady školy pri Materskej škole v Lúčke na nové 
funkčné obdobie. Tento bod programu navrhol prerokovať ako bod č. 6f.  

K navrhovaným zmenám programu rokovania nemal nikto z poslancov pripomienky. Následne 
predložil na schválenie upravený program rokovania :  

1) Otvorenie 
2) Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 
3) Kontrola plnenia uznesení 
4) Schválenie VZN – č.1/2024 o určení školského obvodu základnej školy 
5) Rôzne 

a) Prehodnotenie zásad odmeňovania poslancov OZ, zástupcu starostu a zapisovateľa 
b) Informácia o zahájení školského roka v MŠ  
c) Informácia o čerpaní rozpočtu príjmov a výdajov  
d) Informácia o projekte PSK „ Dovybavenie kuchyne“ zariadením 
e) Príprava projektu - výrub stromov 
f) Zoženie Rady školy pri MŠ Lúčka na nové funkčné obdobie 

 
6) Interpelácie poslancov - rôzne 
7) Záver 
 
 



 
 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 
4 

PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Mgr. Lenka Sokol,  
Andrej Havrila 

Za  
4 

PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Mgr. Lenka Sokol,  
Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  
Nezúčastnil sa hlasovania 0  

 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke schválilo upravený program rokovania XI. Zasadnutia Obecného 
zastupiteľstva v Lúčke. 
 
K bodu 2) 
Zapisovateľka:   Daniela Pšenáková 

 
Overovatelia zápisnice:  PhDr. Anna Hermanovská 
     Peter Marcin 
 
Návrhová komisia:    Peter Marcin 
      Andrej Havrila 
      PhDr. Anna Hermanovská 
       
      
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 
4 

PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Mgr. Lenka Sokol,  
Andrej Havrila 

Za  
4 

PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Mgr. Lenka Sokol,  
Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  
Nezúčastnil sa hlasovania 0  

 
K bodu 3) 
Po kontrole plnenia uznesení starosta skonštatoval, že všetky doposiaľ prijaté uznesenia sú 
splnené, resp. sú v stave plnenia.  

Obecné zastupiteľstvo v Lúčke vzalo informáciu starostu obce o kontrole plnenia uznesení na 
vedomie (uz. č. 75/11/2024). 
      
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 
4 

PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Mgr. Lenka Sokol,  
Andrej Havrila 

Za  
4 

PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Mgr. Lenka Sokol,  
Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  
Nezúčastnil sa hlasovania 0  

 
K bodu 4) 
Starosta predniesol návrh VZN č. 1/2024 o určení školského obvodu. Doposiaľ bolo v platnosti VZN č. 21/2004 
pre určenie školských obvodov. Nakoľko ku dňu 31.12.2022 bola Základná škola 1. - 4. ročník Lúčka vyradená 
zo siete škôl a školských zariadení a obec už nemá zriadenú základnú školu, žiaci s trvalým pobytom v tejto 
obci si plnia povinnú školskú dochádzku s ročníkmi 1.-9. v ZŠ Kračúnovce v súlade s Dohodou o zriadení 
spoločného školského obvodu, ktorá bola spoločne uzatvorená medzi Obcou Kračúnovce a Obcou Lúčka dňa 
4.10.2022. Návrh VZN č. 1/2024 bol zverejnený na úradnej tabuli obce a na webovej stránke obce dňa 
11.9.2024 v súlade s platnými predpismi.  
 



 
 
 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke sa uznieslo na VZN č. 1/2024 o určení školského obvodu (uz. č. 
76/11/2024). 
 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 
4 

PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Mgr. Lenka Sokol,  
Andrej Havrila 

Za  
4 

PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Mgr. Lenka Sokol,  
Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  
Nezúčastnil sa hlasovania 0  

 

K bodu 5) 
a) Prehodnotenie zásad odmeňovania poslancov OZ, zástupcu starostu a zapisovateľa 
Touto problematikou sa zaoberalo obecné zastupiteľstvo už na svojích predošlých rokovaniach. 
Časť poslancov zdieľa názor, že z dôvodu zlej finančnej situácie obce by bolo korektné, aby 
poslanci išli príkladom a ako prví sa vzdali odmien a pracovali bezodplatne. Ďalšia časť poslancov 
tento názor nezdieľa a majú za to, aby im boli odmeny vyplatené a sami by rozhodli o tom, kde 
budú použité. Pracovníčka OcÚ opätovne vysvetlila, že poslanec môže vykonávať svoju funkciu 
bez nároku na odmenu len vtedy, ak vyhlásil, že funkciu poslanca bude vykonávať bez nároku 
písomným vyhlásením doručeným do podateľne obecného úradu na odmenu a zásady 
odmeňovania poslancov umožňujú vzdať sa tohto práva, t. j. v zásadách odmeňovania poslancov 
bude uvedené napríklad, že „odmena nepatrí poslancom, ktorí vyhlásili, že svoj mandát budú 
vykonávať bez odmeny“. Z uvedeného vyplýva, že možnosť vzdať sa nároku na odmenu za výkon 
funkcie poslanca musí byť schválená v zásadách odmeňovania poslancov, ktoré vydá a schváli 
obecné zastupiteľstvo. Skutočnosť, že odmena nepatrí poslancovi, ktorý vyhlásil, že svoj mandát 
bude vykonávať bez odmeny, musí byť deklarovaná aj na účely posúdenia vzniku právneho 
postavenia zamestnanca v zdravotnom a sociálnom poistení. V takomto prípade obec poslanca 
do registra zdravotnej a Sociálnej poisťovne neprihlasuje.  
Ing. Hliboká Katarína - vysvetlila, že ak sa chcú poslanci vzdať odmien, dá sa to rôznymi 
spôsobmi a to buď prijatím nových zásad a to nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov 
alebo individuálne prehlásením, že funkciu bude vykonávať bezodplatne, prípadne odmeny prijať 
a formou darovacej zmluvy ich darovať obci 
Starosta navrhol, aby predložili návrhy na zmenu zásad  a do najbližšieho zasadnutia OZ ich 
prepracovali a predložili na schválenie. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke odporúča vypracovať nové Zásady odmeňovania poslancov OZ 
a zástupcu starostu so zapracovaním pripomienok a na najbližšom zasadnutí ich predložiť na 
schválenie (uz. č. 77/11/2024). 
 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 
4 

PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Mgr. Lenka Sokol,  
Andrej Havrila 

Za 3 PhDr. Anna Hermanovská, Mgr. Lenka Sokol, Andrej Havrila 
Proti 0  

Zdržal sa 1 Peter Marcin 
Nezúčastnil sa hlasovania 0  

 
b) Informácia o zahájení školského roka v MŠ  
Starosta informoval poslancov o tom, že MŠ v Lúčke ku 15.9.2024 navštevuje 21 detí. Z toho 
sú dvaja predškoláci. Zároveň evidujú požiadavky na prijatie 4 detí mladších ako 3 roky. 
V súčasnosti funguje ako jednotriedna. V MŠ pracujú dvaja pedagogickí zamestnanci - Mária 
Ondeková (riaditeľka) a Bc. Patrícia Drábiková (učiteľka), upratovačka, kuchárka a na čiastočný 
úväzok vedúca ŠJ. 
Peter Marcin - sa informoval, či to, že fungujeme ako jednotriedka neohrozuje projekt, keďže 
sme sa zaviazali, že budeme fungovať ako dvojtriedna MŠ. 
Starosta - v projekte sme neriešili dvojtriedku. Projektom sa riešilo rozšírenie kapacít MŠ. 



 
 
Z toho vyplýva, že sme kapacitu MŠ rozšírali na 40 detí. Kedykoľvek v priebehu roka, ak by sa 
zvýšili počty detí, môže sa otvoriť druhá trieda. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke vzalo informáciu starostu o zahájení školského roka v MŠ na 
vedomie (uz. č. 78a/11/2024). 
 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 
4 

PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Mgr. Lenka Sokol,  
Andrej Havrila 

Za  
4 

PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Mgr. Lenka Sokol,  
Andrej Havrila 

Proti 0  
Zdržal sa 0  
Nezúčastnil sa hlasovania 0  

 
c) Informácia o čerpaní rozpočtu príjmov a výdajov  
Starosta informoval poslancov o stave čerpania rozpočtu. Materiál zaslal poslancom emailom 
na naštudovanie. Uviedol, že ku 31.7.2024 nebola prečerpaná takmer žiadna položka až na 
rozhlas a vysielacie služby. 
Ing. Katarína Hliboká - ako sa mohlo stať, že je čerpaných viac výdavkov ako príjmov? Príjmy 
sú v čiastke 163 856 EUR a výdavky 165 601 EUR. Rozdiel je 1 745 EUR. Treba nájsť chybu, 
ktorá sa mohla stať pri spočítavaní. 
Starosta - pripúšťa, že môže ísť o manuálnu chybu, takže sa na to pozrie a do budúceho 
zasadnutia OZ to vysvetlí. 
Ing. Katarína Hliboká - upozornila na to, že ak sa predkladá čerpanie rozpočtu, či už na báze 
štvrťročnej alebo mesačnej, nie je potrebné do tabuľky uvádzať nasledujúce roky (2025, 2026). 
Stačí tam uviesť 3 - 4 stlpce, aby to nebolo zbytočne metúce 
Peter Marcin - dotazoval sa na položku „vrátka“  v sume 14 000,00 EUR  
Starosta - to je zábezpeka, ktorá je už firme PEhAES vrátená 
Peter Marcin - pýtal sa na položku odmeny a životné jubilea 
Mikuláš Mašlej - životné jubileum - vyplatené na základe Kolektívnej zmluvy vyššieho stupňa 
vo výške jedného funkčného platu 
Ing. Katarína Hliboká - do budúcna treba takéto položky o ktorých sa vie, že nastanú zahŕnuť 
do rozpočtu 
Daniela Pšenáková - upozornila na to, že treba vedieť či sa v roku 2025 ráta so zvýšovaním 
daní a poplatkov, nakoľko to bude potrebné zahŕnuť nielen do rozpočtu, ale aj pripravovať 
súvisiace VZN na ktoré rozpočet naväzujé a to sa upravuje ku 01.01. kalendárneho roka. 
Od poslancov zaznela informácia, že bolo by dobré začať pripravovať rozpočet, aby sa to 
nerobilo až posledný mesiac, nakoľko v obci Kračúnovce už zasadajú k druhému návrhu 
rozpočtu. 
Starosta - ešte nie je schválený štátny rozpočet, takže ťažko zostavovať rozpočet obce, ktorý 
na ten štátny je naviazaný. A čo sa týka obce Kračúnovce, majú v programe OZ návrh úpravy 
rozpočtu na rok 2024 a nie návrh rozpočtu na rok 2025.  
 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke vzalo informáciu starostu o čerpaní rozpočtu príjmov a výdavkov 
na vedomie (uz. č. 78b/11/2024). 
  
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 
4 

PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Mgr. Lenka Sokol,  
Andrej Havrila 

Za  
4 

PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Mgr. Lenka Sokol,  
Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  
Nezúčastnil sa hlasovania 0  



 
 
  
 
d) Informácia o projekte PSK „ Dovybavenie kuchyne“ zariadením 
31.01.2024 obec podala na PSK žiadosť na „dovybavenie kuchyne“. Keďže škola nie je oprávnený 
žiadateľ o dotáciu požiadala obec. Z projektu bolo schválených 3 500,00 EUR plus spoluúčasť 
obce vo výške cca 850,00 EUR. Aby sa projekt mohol naplniť a nezaťažil sa tým rozpočet, 
starosta  po konzultácií s hlavnou kontrolórkou riešil spolufinancovanie cez sponzórov.  Oslovené 
boli štyri spoločnosti z ktorých nakoniec tri formou Sponzorsko darovacej zmluvy podporili náš 
projekt. FISTAV sumou 250,00 EUR, MAKRI PLUS sumou 300,00 EUR a firma Emília Deutschová 
LUCIA sumou 300,00 EUR. Ak by projekt nevyšiel, prostriedky budú vrátené späť darcom (sú 
účelovo viazané). Zmluva bola s PSK podpísaná 1.7.2024, 4.7.2024 bola zverejnená v CRZ. 
Projekt máme uskutočniť do 15.11.2024 
Peter Marcin - Čo sa bude nakupovať ak bude podporený projekt? 
Starosta - umývačka skla so stojanom, čistička zemiakov, plynová pec a mikrovná rúra. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke vzalo informáciu starostu o projekte PSK „Dovybavenie kuchyne 
zariadením“ na vedomie (uz. č. 78c/11/2024). 
 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 
4 PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Mgr. Lenka Sokol,  

Andrej Havrila 
Za  

4 
PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Mgr. Lenka Sokol,  
Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  
Nezúčastnil sa hlasovania 0  

 
e) Príprava projektu - výrub stromov 
Poslanec Peter Marcin informoval, že stav drevín v materskej škole je haverijný a je akútne ho 
riešiť. Stromy sú obrovské, konáre padajú a čakať kým sa niečo stane je veľmi nezodpovedné. 
Je potrebné to niejako riešiť. Obec na to peniaze v rozpočte nemá, ale kedy ich najde? 
Poslancom predložil cenovú ponuku profesionálnej firmy zaoberajúcej sa výrubom a orezom 
stromov. Cenová ponuka zahŕňa výrub cca 6 stromov a orez 5 stromov, plus zaistenie na lipe. 
Andrej Havrila - navrhol, či by to svojpomocne nebolo lacnejšie... 
Peter Marcin - svojpomocne by sa to bolo dalo ale už oveľa skôr. Teraz sú stromy obrovské a na 
ich výrub sú potrební profesionáli, ktorí sú na to odborne vyškolení. Kto z občanov sa vystaví 
riziku, že sa niečo stane. Prekážky sú tam z každej strany. 
Na túto tému reagovala aj p. Darina Mašlejová (89), ktorá upozornila na nebezpečné stromy pre 
rodinným domom č. súp. 88. Stromy sú obrovské a ohrozujú ľudí aj okolie, zvlášť deti, ktoré 
tadiaľto chodia do školy. 
Starosta - čo sa týka stromov pred Kaňucha a Leška je povolenie na výrub drevín. Výrub stromov 
sa môže realizovať iba v období vegetačného pokoja a to od 1.10 do 28.2. kalendárneho roka.  
Problém je v tom, že obec na to nemá finančné prostriedky. 
Peter Marcin - ak by sme sa vzdali svojích poslaneckých odmien, urobili by sme niečo pre 
bezpečnosť naších detí.  
Starosta - stromy, ktoré sú pozdlž tokov sú v správe Povodia Bodrogu a Hornádu. Obec nemôže 
vstupovať a robiť si na cudzom majetku. S PBaH sa jednalo ešte, keď boli odstraňovať následky 
po bobroch. Starosta ich upozorňoval na to, že je potrebné vykonať revitalizáciu stromov popri 
vodných tokoch, ktoré sú prerastené a nebezpečné. Mali by sa prísť pozrieť do terénu (odznelo 
to na stretnutí), lebo je aj v ich záujme odstrániť havarijný stav prerastlých stromov.  
Čo sa týka navrhovaného projektu na výrub stromov, starosta opätovne podotkol, že obec na to 
nemá financie. Navrhuje lacnejšie riešenie a to objednať plošinu a svojpomocne orezať tie 
najakútnejšie stromy a konáre. Prípadne ponúknuť niekomu stromy za to, že ich oreže. 
Peter Marcin - samozrejme že sú aj stromy na týchto úsekoch nebezpečné,  ale tento projekt sa 
týka stromov na pozemku v škôlke, ktorý je vo vlastníctve obce a hýbu sa pod nimi deti. Budeme 
čakať kým sa niečo nestane? 
Ing. Katarína Hliboká - v prvom rade bud treba vykonať zmenu rozpočtu, lebo peniaze na to nie 
sú. Možno ich bude treba presunúť z iných položiek a možno sa bude musieť pristúpiť k tomu, 
o čom sa hovorilo na predošlých zasadnutiach a to k nepopulárnym opatreniam cestou zvýšenia 
daní, aby sa navýšil rozpočet príjmov alebo potom okresať iné výdavky. Tak ako aj pri iných 
nevyhnutných položkách bude musieť obec nájsť na to financie ak sa jedná o havrijný stav. 



 
 
Peter Marcin - čo sa týka návrhu, ktorý tu padol - ak by sa našiel záujemca o stromy s tým, že 
si ich sám zreže a odprace pre nás by to bolo len plus. My by sme akurár vyznačili, o ktoré 
stromy sa jedná. 
Starosta - čo sa týka projektu v MŠ navrhuje stretnutie na mieste v stredu, nakoľko 
v navrhovanom termíne (utorok) bude odcestovaný. 
Mgr. Lenka Sokol - čo sa týka výrubu agátov, platí, že kto vyrúbe môže si drevo zobrať? 
Starosta - áno, drevo si môže zobrať, no zároveň upratať konáre aby miesto po výrube ostalo 
čisté.  
  
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke vzalo na vedomie požiadavku na výrub stromov a informáciu 
o cenovej ponuke na výrub stromov (uz. č. 78d/11/2024). 
 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 
4 PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Mgr. Lenka Sokol,  

Andrej Havrila 
Za  

4 
PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Mgr. Lenka Sokol,  
Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  
Nezúčastnil sa hlasovania 0  

 
  
f) Zoženie Rady školy pri MŠ Lúčka na nové funkčné obdobie 
Hlavná kontrolórka upresnila informácie pre poslancov, že rada školy môže mať 5 - 11 členov. 5 
členov môže mať iba škola, ktorá nemá viac ako 10 zamestnancov, čo naša MŠ splňa. Zloženie 
rady školy určuje zriaďovateľ s prihliadnutím na celkový počet zamestnancov tak, aby členovia 
RŠ, ktorí nie sú zamestnancami boli väčšinoví. 
Mgr. Lenka Sokol - ako predsedníčka Komisie pre školstvo, kultúru a šport a zároveň členka 
Rady školy pri MŠ v Lúčke predniesla poslancom návrh na zloženie Rady školy pri MŠ v Lúčke, 
ktorý vzišiel na rodičovskom združení - 1 člen za pedagogických zamestnancov, 1 člen za 
nepedagogických zamestnancov, 2 členovia za rodičov, 1 poslanec. Poslanci na zloženie rady 
školy mali rôzne názory. Po krátkej konštruktívnej diskusií sa zhodli na tom, že je potrebné, aby 
zloženie rady bolo vyvážené a odsúhlasili, že Rada školy pri MŠ v Lúčke bude v nasledujúcom 
funkčnom období pracovať v zložení: 1 člen za pedagogických zamestnancov, 1 člen za 
nepedagogických zamestnancov, 1 člen za rodičov, 2 poslanci OZ. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke určilo 5 členov Rady školy pri Materskej škole v Lúčke na funkčné 
obdobie november 2024 - november 2028 v zložení: 1 člen - zvolený zástupca pedagogických 
zamestnancov, 1 člen - zvolený zástupca nepedadogických zamestnancov,  
1 člen - zvolený zástupca rodičov a  2 členovia - delegovaní zástupcovia zriaďovateľa. 
 (uz. č. 79/11/2024). 
 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 
4 

PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Mgr. Lenka Sokol,  
Andrej Havrila 

Za  
4 

PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Mgr. Lenka Sokol,  
Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  
Nezúčastnil sa hlasovania 0  

 
K bodu 6) 

Starosta - tlmočil informácie od poslankyne Anny Sopkovej ohľadom dvoch úspešných projektov 
na ktoré OZ Topľanská Lúčka získalo granty a potrebuje začať s ich realizáciou. Prvý projekt 
„záhrada plná vitamínov“ (v školskej záhrade pri ovocnom sade) pri ktorom Oz potrebuje pomoc 
pri prípravných prácach a druhý projekt s názvom „Zelená škôlka - budúci ekohrdinovia“, 
ktorého cieľom je vybudovanie extérnej učebne pre MŠ (pred MŠ) pri ktorom OZ potrebuje 
pomoc pri príprave samotného priestoru v areáli MŠ. Z dôvodu potreby príprav týchto projektov 
je potrebné spoločné stretnutie na tvare miesta. 



 
 
Starosta navrhol spoločné stretnutie na 3.10.2024 (štvrtok) na školskom dvore. Na čase sa 
ešte dohodne 

Mgr. Lenka Sokol - tlmočila počiadavku rodičov ako aj zamestnancov MŠ na uzamykanie areálu 
školy a to z dôvodu ničenia majetku a sústavného nechávania neporiadku na školskom dvore. 

Názory na uzamykanie sa od polancov rôznili, ale všetci sa zhodli na tom, že ihrisko na školskom 
dvore sa ničí. Na jednej strane ihrisko využívajú aj mamičky s deťmi v odpoludňajších hodinách, 
no zdržiava sa tam aj mládež a po nej sa na školskom dvore ostáva neporiadok. Starosta je za 
to, aby bol zabezpečený väčší dozor a aby detské ihrisko aj naďalej slúžilo všetkým deťom 
z obce. 

 

Z á v e r  

V závere sa starosta poďakoval prítomným za účasť na XI. zasadnutí OZ a rokovanie ukončil. 
 

 

 

OVEROVATELIA ZÁPISNICE: 

 

 

PhDr. Anna Hermanovská    ........................................................ 
  

 

Peter Marcin      ........................................................  


